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 Zápis z II-8. řádného jednání Výkonného výboru České asociace stolního tenisu 

 
Datum: 10. 11. 2015 od 14.00 hodin, Sídlo ČAST, Praha 6 - Strahov 
Přítomni: Z. Špaček – předseda VV, N. Endal, J. Brothánek, P. Bohumský – místopředsedové VV, A. 

Roubalová -  předsedkyně DR, O. Kaucká – asistentka VV, hosté: J. Veselka – Rada krajů 
 
 
VV projednal: 

 A zkontroloval úkoly z minulého zasedání VV ze dne 21. 10. 2015.  

 Návrh J. Veselky na nové Stanovy ČAST, připravovaných ke schválení na řádné Konferenci ČAST 
v roce 2016. VV navrhované znění schválil a požádal J. Veselku, aby jej dále předal 
k připomínkám odborným komisím ČAST a členům DR. VV vyjádřil veliké poděkování J. 
Veselkovi za ohromnou práci při tvorbě těchto nových stanov, kde je vůdčí osobností. 

 Informaci J. Brothánka o stavu čerpání dotačních programů vyhlášených VV pro 2015. 

 Podmínky smlouvy s firmou Leemon ohledně provozování a úprav webových stránek ČAST.  
Smlouva je zatím pro VV neakceptovatelná a je požadavek na schůzku se zástupci této firmy. Za 
ČAST se jí zúčastní N. Endal a Z. Špaček. 

 Nová pravidla pro zasedání VV, která předložil předseda ČAST. 

 Schůzku Rady krajů dne 28. 11. 2016 v Praze, které se zúčastní i členové VV a zástupci 
jednotlivých odborných komisí ČAST. Schůzku zinicioval předseda Rady krajů J. Veselka. 

 Žádost MSK Břeclav o přidělování dotací ČAST z dotačního programu V. MŠMT vyhlášeném VV. 
Předseda KM M. Linert, který tyto žádosti zpracovává a navrhuje společně se členy KM výši 
poskytnutých dotací, se bude touto žádostí zabývat a podá vysvětlení Klubu. 

 Informaci A. Roubalové a Z. Špačka ze společné schůzky obou předsedů VV resp. DR, kde se 
vzájemně informovali o součinnosti obou orgánů ČAST. 

 

VV vzal na vědomí: 

 Informaci A. Roubalové k výsledkům kontrol čerpání finančních prostředků z rozpočtu ČAST. 

 Termíny společné schůzky VV a DR v termínu 2. 12. 2015 od 14.00 nebo 17. 12. 2015 od 14.00 
v Praze na Strahově. Návrh termínu bude předán všem členům DR. 

 Informace předsedkyně DR z posledního jednání DR. 

 Informaci A. Roubalové ke kompetencím DR ČAST dle platných stanov. 

 Informaci J. Veselky k Veřejné rozpravě „Sport a regiony“ konané dne 5. 11. 2015. 

 Informaci J. Brothánka k rozpočtu na rok 2016. VV vyzve předsedy komisí k přípravě podkladů 
k rozpočtu 2016. Termín zpracování je 25. 11. 2015. VV se bude touto problematikou zabývat 
na svém dalším zasedání. 

 Informaci Z. Špačka o mimořádné poradě Předsedů svazů 4. 11. 2015 v Praze. Té se zúčastnil 
předseda ČAST společně s J. Brothánkem.  Nejdůležitějšími body této porady byly informace o 
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dotacích z MŠMT pro rok 2016, zejména o novém dotačním programu pro TJ/SK, o evidenci 
sportovců v ČUS, ukončení dotací přes ČOV z loterií (nový loterijní zákon) a volební konferenci 
ČUS v lednu 2016. A zejména nedobré financování sportovního prostředí v ČR, které se 
dlouhodobě nezlepšuje.   

 Informaci J. Brothánka ke stavu hospodaření ČAST, TT Marketing a loterijních dotací z ČOV. Dále 
výhled financování do konce roku 2015, zejména vyčerpání dotačních programů od MŠMT. 

 Informaci J. Brothánka o podání Dotačních programů MŠMT 2016, a to programu I – 
Reprezentace, II – Talentovaná mládež, IV. – Provoz a údržba sportovních zařízení, V. – Činnost 
sportovních svazů a VI. – Významné sportovní akce. Vše bylo v termínu řádně podáno a 
podepsáno předsedou Asociace. Dotační program MŠMT – Investice nebyl dosud 
ministerstvem vyhlášen. 

 Písemnou informaci M. Novotné, hlavního metodika ČAST, z pracovní schůzky projektu „Trenér 
ČAST“, která se konala v termínu 20. -21. 10. 2015 v Hluku. 

  Informaci N. Endala k činnosti, náplni práce a rozpočtu Mediální komise. VV pozve zástupce 
Mediální komise na své příští zasedání. 

  Informaci J. Poledneho k administraci stávajícího webu ČAST, jeho návrhy na možné úpravy. 

  Připomínky J. Poledneho ke spolupráci s firmou Leemon. 

  Informaci J. Brothánka k přípravě a rozpočtu MČR dospělých, které se bude konat v Jablonci 
nad Nisou. 

  Informaci o účasti J. Brothánka, J. Poledneho a J. Veselky na Konferenci k financování sportu ze 
zdrojů EU dne 25. 11. 2015. 

  Informaci P. Bohumského ze schůze STK ze dne 6. 11. 2015 

 

 

VV schválil: 

 Zápis z minulého zasedání Výkonného výboru ze dne 13. 10. 2015 č. II-7. 

 Design nových reprezentačních dresů na základě podkladů, které byly zaslány po vyhlášení 
výběrového řízení. 

 Pořadatelství ŽT mládeže, a to dorost – Chrudim, starší žactvo – Havířov, mladší žactvo – 
Chrudim. 

 Dotace na oddíly talentované mládeže pro SPS dle návrhu KM, tabulka bude přílohou tohoto 
zápisu. 
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VV neschválil: 

 Návrh KR: Směrnice o stanovení náhrad na rozhodčí a požadavky na její kvalifikaci. VV 

doporučuje její přepracování. 

 

 Návrh KR: Směrnice o stanovení postihu za udělování žlutých karet.  

 

 

VV uložil: 

 Z. Špačkovi: Zajistit podepsání smlouvy ohledně WJC pro roky 2016-2018 s klubem SKST 

Hodonín. 

T: 28. 11. 2015 

 F. Zálewskému ve spolupráci se Z. Kaplanovou:  Zveřejnit informace z přednášky ADV. 

T: 25. 11. 2015 

  P. Bohumskému : Vyzval předsedu KR J. Olbrichta a následně předložit VV přepracované 

směrnice o náhradách pro rozhodčí a udělování žlutých karet dle požadavků VV. 

T: 12. 12. 2015   

 

 

Úkoly z minulých zápisů: 

1) N. Endalovi: Podpis zbývající reprezentační smlouvy. 
T: 28. 11. 2015 

 
2) P. Bohumskému: Projednat s dodavatelem lokalizaci jednotného systému řízení jednorázových 

soutěží. 
T: 14. 12. 2015 

3) Členům VV: Zajistit splnění úkolů a doporučení vyplývající ze zasedání DR. 

  T: průběžně 

4) Z. Špačkovi: Podepsat smlouvu s firmou Leemon ohledně provozování a úprav webových 

stránek ČAST po jednání s touto firmou. 

  T: 28. 11. 2015 
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Jednání ukončeno 21. 10. 2015 v 19:30 

 

Příští zasedání VV: 2. 12. 2015 od 14.00 v Praze na Strahově. 

                                17. 12. 2015 od 14.00 v Praze na Strahově. 

 

Zapsala: O. Kaucká 
Schválili: P. Bohumský, J. Brothánek, N. Endal, Z. Špaček 


